
 

 בס"ד  

 23פרוטוקול מס 

 ישיבת ועד מקומי חשמונאים

 8.3.2020תאריך הישיבה:  

 

 פנינית אברך חברוני, אהרן צוקר, משה ישרוף, שלומית  פורמנסקי : נוכחים

 אייל בן דוד, בנג'י אקמן , מיכאל פורר.               

היימוביץ, עו"ד שמשון מהודר, אמיר ותמר  : אורית גיהסי, יוסי ויזל, גילה קלינגר, מזל  אורחים

 רוט,  אלי  מנדלבאום ומירב , מארק טייטלר, אבי הורנשטיין, לורה בלאק .  

 סדר היום: 

 אישור פרוטוקול קודם. 1

 אושר. 1.1.2020א.   פרוטוקול   

 אושר. 12.2.2020ב.  פרוטוקול 

 

 עדכוני יו"ר . 2

ייה בתחומיהן, וייערך פרסום הנושאים           א. מבקשת לקבל עדכון מחברי הוועדות על העש

-20:00, בשעות  10.5.20לתושבים. בעז"ה ייערך ערב שיח עם התושבים בחודש מאי. נבדוק לגבי 

 רימון או גלנווד. מצגת תוכן ע"י אהרן.  22:00

ב.  מסרה עדכון על ביקור המח"ט: תמך בעבודה שבצענו לשיפור גדר הביטחון ויטפל באישור  

להמשך העבודות. בהתאם לכך, המועצה אישרה ביצוע חישוף הגדר. המח"ט אישר גיזום   דמ"צ

 מעבר לגדר כולל עצי זית. המח"ט הוציא מכתב תמיכה בעבודה שבוצעה על ידי היישוב. 

עוזר ראש   –סגן ראש המועצה, רועי סלע  –ג. התקיים ביקור של נציגי המועצה: שמריהו אירגס 

הגיש בקשות למבני ציבור, כולל הקמת מבנה לגמלאים במיקומו  המועצה. התקבל אישור ל 

 הנוכחי. המועצה מתחילה בהכנת תוכניות אדריכל למבנה. 

, התבקש לבצע פגישה ממוקדת לנושא זה.   446ד. התקיים דיווח ראשוני על העבודות בכביש 

כדי   446יש במקביל נקיים פניה לדוברות נתיבי ישראל לבקש שיגיעו להציג את התוכניות לכב 

 שנבין את ההשלכות על היישוב. 

 

 . נושאים שהוצגו על ידי תושבים: 3

 יוסי ויזל הציג את בעיית המטוסים  3.1

הגיש מכתב המציג את בעיית המטוסים החולפים מעל היישוב. לטענתו קיים כיום מסלול פורמלי  

משמעו, לדבריו, שהמעבר מעל היישוב    RNPשל מעבר מטוסים מעל היישוב. ההודעה על תהליך 

 נכנס למסלול קבוע של המטוסים. 

קיבל תשובה משר  עודכן שפנינית שוחחה בנושא המטוסים עם יו"ר המועצה מר ישראל גנץ ש

התחבורה כי המעבר מעל היישוב נובע מצרכים ביטחוניים ולאור מצב מטאורולוגי בשל רוחות  

 המחייבות שינוי נתיבי הטיסה. 

 מר זאב וינדיש הוסיף גם את בעיית פתיחת גלגלי המטוסים מעל היישוב. 

 



 פנינית שיתפה במהלכים של הועד במענה לבעיה המפריעה לכולנו: 

 עו"ד היישוב לבחון פנייה משפטית: נתייעץ עם  .1

 1:00-5:30להפסקת טיסות מעל היישוב בשעות  .א

 להפסקת פתיחת גלגלי מטוסים מעל היישוב  .ב

 אפשרות לתביעה על פגיעה בערך הקניין, פגיעה בערך הבתים  .ג

 נבדוק פנייה למבקר המדינה  .2

 נבקש פגישה עם יו"ר רשות שדות התעופה ונזמן נציגות תושבים לפגישה.  .3

 

 בעיית הכלבים המשוטטים   3.2

בנג'י אקמן, אלי מנדלבאום, לורה בלאק ומארק טייטלר פירטו אירועים של תקיפה על ידי כלבים  

ומציאות בה כלבים משוטטים ללא בעלים האוחזים ברצועת הכלב, כלבים מסוכנים )עפ"י הגדרה  

 בחוק( המשוטטים ללא מחסום על הפה ,כנדרש עפ"י החוק. 

 פגישה של נציגי הועד והתושבים עם הוטרינר והפקח של המועצה. הוחלט לזמן 

 

 עדכוני וועדות   .4

 

 ועדת ביטחון   4.1 

 מימון התקנת מצלמות המחוברות למוקד בגאורגיה.  –לא אושרה הגשת בקשה לוועדת העזבונות 

 

 ועדת חינוך  4.2

 גנים.  4-ילדים ל 125א. לגנים רשומים 

 ג,  -ב. תתקיים קייטנת קיץ של משרד החינוך בניהול בית הספר. כיתות א

 מיכאל מבקש כי תהיה אחריות ביטוחית. 

מנהלת ביה"ס לגבי   םועדת חינוך בשיח ע  בנות. 14-בנים ו 37ג. לכיתות א לשנה"ל הבאה רשומים 

 מספר הרשומים. 

 ועדת נוער    4.3

כנה רוחנית עם הרב פלטי, היכרות עם היערכות לפורים בעיצומה, הכוללת מפגשים לה .א

 הבעייתיות של השפעת אלכוהול עם נציגי המשטרה ובנוגע ל.

התקיימה פגישה עם ראש ישיבת נר תמיד והיועצת כהערכות לפורים. הוסכם כי מסיבת   .ב

פורים בישיבה תתארך. לאחר המסיבה יתארחו הבנים בכיתות ח, ט, י בבתים מארחים  

 עילות המאורגנת על ידי הר"מים בישיבה. יב ימשיכו בפ-וכיתות יא

בליל פורים תתקיים מסיבה לבנות מכיתה ז עד יב במועדון הנוער. במוצאי פורים   .ג

 יב בגלנווד. תודה לגלנווד שתרם את האולם.  –תתקיים מסיבה לנוער מכיתה ט 

 סיורי הורים יעברו באזורי הפעילות ובמקומות מועדים בשתי הלילות.   .ד

ם נציגי המתנ"ס כולל מלווה חדשה לנוער. התקיים שיח על חוסר  התקיימה פגישה ע .ה

תמיכה ועזרה לישוב עד כה. התחושה שכעת קיימת נכונות מצד המתנס לשיתוף פעולה  

 והרכזות יעבדו עמם לקדם עניין זה. 

 עדכון על הונדליזם בסניף בני עקיבא.  .ו

 המבנה לשימוש. תודה למנהל הישוב והצוות לטיפול בתיקון המהיר כדי להחזיר את  .1



ועד ההורים של הסניף ליווה את הקומונרית בתהליך חינוכי לטיפול בבעיה, כולל  .2

 סגירת הסניף לשבוע. 

 . ועדת ספורט  4.4

. לאחר מכן תיבחן ההסדר  2020קיץ -אושר להמשיך את ההסכם שנחתם עם קייטנת אולסטאר ל

 מחדש. 

 

 עדכוני מנהל הישוב.  . 5

 משימות. מיכאל מסר טבלת מעקב 

 

 20:00שעה  30.03.2020  -מועד ישיבת וועד הבאה 

 

 רשם: מיכאל פורר  

 


